
Osadní výbor Kojetín 
 

Zápis z 10. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 6. 10. 2017 

 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Jitka Rakušanová, Antonie Štěpánková, Stanislav Hrachovec, Lubomír Holub,  

     Jiří Holub 

Omluveni: Petr Dousek, Otto Drescher, Ing. Ivo Míček, MUDr. Jakub Syrovátka 

 

Spoluobčané: Stanislav Holub, Petra Pavelková 
 
Bylo projednáno:  
1) Reakce města na podněty z předchozího zápisu 

2) Návrhy na město 

3) Plány nejbližších akcí 

4) Diskuze 

 

 

Ad1) Reakce města na podněty z minulého zápisu OV: 

- Revize houpaček – proběhla 14. 8. 2017 a opakují se pravidelně každý rok 
- Oprava čekárny autobusové zastávky – po osobním shlédnutí na místě paní Horákovou bude 

postoupeno k řešení 
- Nájemník hospody hospodu neprovozuje – s nájemníkem bude prostřednictvím města zahájeno 

jednání o odstoupení od smlouvy 
- Odkup pozemku za hřištěm – zastupitelstvo města schválilo záměr a pověřilo OMRI zahájit kroky ve 

věci výkupu 

 

Ad2) Návrhy na město: 

 OV upozorňuje, že nebyla provedena druhá seč pozemků par.č. 443/2 a 443/7 

 

Ad3) Plány nejbližších sportovních a kuturních akcí: 

 Bruslení  - jednáme o možnosti víkendového bruslení pro občany a rodiny s dětmi. Termín a bližší 
informace budou upřesněny. Občané, kteří by měli zájem, sledujte webové stránky www.kojetinnj.cz a 
vývěsku v čekárně. 
 

 Vánoční tvoření – na konci listopadu proběhne již tradiční vánoční tvoření pro děti i rodiče. Termín a 
podrobnosti budou upřesněny.  

 

Ad4) Diskuze  

 Informace pro občany: od 10.12.2017 bude zavedena nová městská autobusová doprava. Je nutno 
si zažádat o vystavení nové karty „ODIS“ na informačním centru Nového Jičína nebo na autobusovém 
nádraží, případně elektronicky na stránkách http://eshopmorava.arriva.cz v předstihu cca 20 ti dnů. Nutno 
dodat fotografii. Platnost stávajících čipových karet bude ukončena k 10.12.2017. Do doby vydání nové 
čipové karty je možno jezdit za jednotlivé jízdné, lze je platit i bezkontaktně platební kartou. Výše jízdného 
zatím není stanoveno, předpokládá se v obdobné výši, jak je tomu nyní, s dotací města.   

 

V Kojetíně dne 8. 10. 2017 

Zapsala Jitka Rakušanová 

Schválil Ing. Lumír Zrník 

http://www.kojetinnj.cz/
http://eshopmorava.arriva.cz/

